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PROTOKÓŁ NR LIV/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

     z dnia 24 października 2014 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 24 

października 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 12
20

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 11 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Iwona Kieszek 

3. Dyrektor SP ZOZ  

Nowe Miasto nad Pilicą     p. Tomasz Skura 

4. Wicedyrektor SP ZOZ 

Nowe Miasto nad Pilicą     p. Dorota Kwietniewska 

5. Główny Księgowy  

SP ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą   p. Mirosława Dziuba 

6. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego     p. Krzysztof Fiks 

7. Kierownik MGOPS      p. Urszula Gil 

8. Małgorzata Wieczorek  

9.  p. Jacek Chałupka      

 

10. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

11. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

      PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Następnie Przewodniczący Rady 

przedstawił proponowany porządek obrad w następującym brzmieniu:  

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Uhonorowanie z naszej Gminy najlepszych fighterów Turnieju Gwiazd w Los 

Angeles. 

3.Prelekcja z okazji 140 rocznicy otwarcia Zakładu Przyrodoleczniczego w 

Nowym Mieście nad Pilicą oraz 95 rocznicy śmierci dr Jana Bielińskiego.  
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4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  przystapienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania ,,Zapilicze,,. 

b) ustanowienia hipoteki na nabywanej nieruchomości. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

      PKT 2 

Następnie podczas obrad sesji wystapił p. Jacek Chałupka, który oznajmił, 

że z bratem Krzysztofem brał udział w Turnieju Gwiazd Karate w Stanach 

Zjednoczonych (Los Angeles). Pan Jacek Chałupka wywalczył złoty medal w 

konkurencji kata, natomiast p. Krzysztof znalazł się w pierwszej ósemce 

najlepszych fighterów turnieju. Ponadto Sensei Jacek i Krzysztof otrzymali z rąk 

Soke Kuboty tytuły SHIHAN (tłum.: profesor), rzadko przyznawane osobom w 

młodym wieku. Podziękowanie oraz drobne upominki wręczyli p. Barbara 

Gąsiorowska Burmistrz Miasta i Gminy, p. Zbigniew Kacprzyk – 

Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Czesław Lewecki – Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej. Nagrodzeni zostali gromkimi brawami. 

 

PKT 3 

Prelekcję na temat funkcjonowania Zakładu Przyrodoleczniczego w 

Nowym Mieście nad Pilicą i życiorysu jego założyciela – dr Jana Bielińskiego 

wygłosiła p. Małgorzata Wieczorek. W roku bieżącym przypada 140 rocznica 

otwarcia Zakładu Przyrodoleczniczego w Nowym Mieście nad Pilicą, 180 

rocznica urodzin oraz 95 rocznica śmierci dr Jana Bielińskiego. 

Dr Jan Bieliński w Nowym Mieście nad Pilicą stworzył pierwszy w Polsce 

Zakład Przyrodoleczniczy prowadzony na zasadach naukowych, który w 

krótkim czasie znalazł się w trójce najsławniejszych w Europie. Rodzaj kuracji, 

w tym kąpieli, zabiegów, wyżywienia określał lekarz. Zakład posiadał m.in.: 

leczenie hydroterapeutyczne kąpielami zimnymi i ciepłymi, parowe, 

aromatyczne, balsamiczne, różne zabiegi wodne, leczenie elektrycznością, 

masaże, leczenie ścieśnionym powietrzem, ogólne leczenie farmakologiczne. 

Zakład przetrwał do wybuchu I wojny światowej. Bieliński kierował nim ponad 

42 lata do czasu przejęcia przez armię niemiecką w 1915 r. Jan Bieliński zmarł 

19 sierpnia 1919 r. w Warszawie. Trumnę sprowadzono do Nowego Miasta i 

pochowano na miejscowym cmentarzu. 

 Następnie  Kierownik MGOPS p. Urszula Gil przytoczyła kilka 

ciekawostek  z historii terenu naszego miasta. 
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 Pan Marian Dziedzic poinformował, że Towarzystwo Przyjacół Nowego 

Miasta przygotowuje wystawę na temat funkcjonowania Zakładu 

Przyrodoleczniczego w Nowym Mieście nad Pilicą i jego założyciela – dr Jana 

Bielińskiego. 

 

PKT 4 

 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokóły z poprzednich sesji Rady był wyłożone do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokółu z ostatniej sesji. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu. W głosowaniu za 12 

radnych na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, 

że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się w dniu 22 

października br., na którym komisja zajmowała się następującymi sprawami: 

1.Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu gminy, 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, oraz przebiegu realizacji 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze 

półrocze 2014 roku.  

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z informacją o przebiegu wykonania budżetu 

gminy, kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, oraz przebiegu 

realizacji wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 

pierwsze półrocze 2014 roku. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

sprawozdania. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała z projektami 

uchwał w sprawie: 

- przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania ,,Zapilicze”. Siedzibą LGD jest miejscowość Białobrzegi. 

Swoim działaniem obejmuje obszar pięciu gmin powiatu białobrzeskiego. 

Istnieje możliwość rozszerzenia zasięgu  LGD o nowe gminy. Mając na celu 

działanie na  rzecz rozwoju obszarów wiejskich LGD uwzględnia m.in. ochronę 

oraz promocję środowiska naturalnego,  rozwój turystyki oraz popularyzację i 

rozwój produkcji wyrobów rolnych.  

- ustanowienia hipoteki na nabywanej nieruchomości. Projekt uchwały dotyczy 

pozyskania nabywanej nieruchomości od Agencji Mienia Wojskowego działki 

przy ul. Tomaszowskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się w 
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dniu 21 października br., na którym komisja zajmowała się następującymi 

sprawami: 

1. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu gminy, 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, oraz przebiegu realizacji 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze 

półrocze 2014 roku.  

2.Zapoznanie się i wydanie opinii wniosków, które zostały złożone do projektu 

budżetu na 2015 rok.  

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że nie będzie powielał wypowiedzi 

poprzedniczki. Poinformował, że komisja projekty uchwał zaopiniowała 

pozytywnie. Ponadto dodał, że członkowie członkowie komisji analizowali 

wszystkie zgłoszone wnioski do projektu budżetu na 2015 rok, zadania ujęte 

będą realizowane w miarę możliwości budżetu i przeznaczonych środków. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p Stanisław Motyl 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja obradowała w dniu 22 

października br., na którym komisja zajmowała się następującymi sprawami: 

1.Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu gminy, 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, oraz przebiegu realizacji 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze 

półrocze 2014 roku.  

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że informacja o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za pierwsze półrocze 2014 roku została przyjęta bez uwag. 

Projekty uchwał przedstawione na sesje Rady zostały zaopiniowane pozytywnie. 

Dodał, że w pkt. 3 protokółu posiedzenia komisji Radna Anna Czerwiowska 

zapytała w kwestii budynku dworca PKS oraz o sprawy związane z ochroną 

zwierząt bezdomnych. Z informacji uzyskanych od pani Burmistrz obecnie 

toczy się postępowanie sądowe dotyczące pozyskania tego budynku wniesione 

przez PKS w Grójcu. Jeśli chodzi o zwierzęta bezdomne sprawy związane z 

umową, która jest zawarta między firmą, która odławia bezdomne zwierzęta, i 

która przewozi do schroniska ma być wyjaśniona odrębnym pismem. 

Prawdopodobnie firma, która przewozi zwierzęta bezdomne do schroniska nie 

ma zawartej umowy.  

 

PKT 6 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od dnia 26.09.2014 roku do dnia 

24.10.2014 roku. 
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1. W dniu 30 września 2014 roku w Publicznej Szkole Podstawowej w 

Żdżarach odbyło się uroczyste otwarcie przedszkola. W spotkaniu udział 

wzięli przedstawiciele władz samorządowych, Rada Pedagogiczna i 

zaproszeni goście. Oddział ten powstał dzięki staraniom i zaangażowaniu 

Rady Pedagogicznej wraz z rodzicami. 

2. Zostało przekazane Gminie wyposażenie znajdujące się w byłym Ognisku 

Pracy Pozaszkolnej. W imieniu Starostwa Powiatowego Grójec 

przekazania mienia dokonali Pan Marian Górski – Starosta Grójecki oraz 

Pan Krzysztof Fiks – Członek Zarządu. Przekazany sprzęt przyczyni się 

do dalszego funkcjonowania tego obiektu i umożliwi w przyszłości 

prowadzenie zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży. W chwili 

obecnej wykonywana jest dokumentacja kotłowni w celu wykonania 

centralnego ogrzewania. 

3. Gmina jest tuż przed podpisaniem aktu notarialnego w sprawie nabycia 

działki znajdującej się przy ul. Tomaszowskiej 48 (dawny stadion na 

terenach jednostki). Zakupimy tę działkę za 10% jej wartości rynkowej od 

Agencji Mienia Wojskowego. Zamierzamy dokonać remontu płyty 

stadionowej oraz utwardzić teren do lądowania śmigłowców Lotniczego 

Pogotowia Ratunkowego (LPR). Oprócz tego, po przeprowadzeniu 

konsultacji z mieszkańcami gminy, przeznaczymy ten teren na inwestycje 

celu publicznego, jakie Państwo zaproponujecie.  

4. Na dzień 12 października 2014 roku przypada czwarta rocznica wypadku 

w Nowym Mieście nad Pilicą. Cztery lata temu na drodze wojewódzkiej 

nr 707, w wyniku czołowego zderzenia busa z ciężarówką zginęło 18 

osób. W rocznicę władze samorządowe zapaliły znicze. W pierwszą 

rocznicę wypadku, w miejscu katastrofy została odsłonięta i poświęcona 

granitowa tablica pamiątkowa z nazwiskami osób, które wówczas 

zginęły.  

5. W dniach 10 i 13 i 15 października 2014 roku w Publicznym 

Gimnazjum, w PSP w Nowym Mieście nad Pilicą, oraz w PSP w 

Żdżarach odbyły się uroczyste akademie z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej.  

6. W dniu 12 października 2014 roku miało miejsce uroczyste poświęcenie 

i przekazanie na wyposażenie jednostki OSP Żdżary, nowo zakupionego 

lekkiego samochodu pożarniczego Mitsubishi. Uroczystości rozpoczęły 

się mszą św. sprawowaną w intencji strażaków przez ks. dr Krzysztofa 

Białkowskiego – Proboszcza Parafii w Żdżarach.  
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7. W dniu 13 października 2012 roku w Klasztorze Ojców Kapucynów 

odbyła się Uroczystość patronalna Patrona Nowego Miasta 

Błogosławionego O. Honorata Koźmińskiego. W uroczystości udział 

wzięli: władze samorządowe, poczet sztandarowy, orkiestra dęta. Na 

uroczystość przybyło wielu wiernych. 

8.  Miło nam poinformować, o porozumieniu pomiędzy Gminą a 

Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Warszawie i jeszcze w 

grudniu 2014 roku zostanie wykonana dokumentacja projektowa na 

wykonanie zadania polegającego na przedłużenia istniejących rowów w 

kierunku Nowego Miasta od skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 728 z 

drogą powiatową w kierunku Prosna w miejscowości Żdżarki, a na 

początku 2015 roku przystąpimy do jego realizacji.  

9. Zgodnie z porozumieniem zawartym w dniu 16 września 2014 roku 

pomiędzy Gminą Nowe Miasto, Powiatem Grójeckim a Nadleśnictwem 

Grójec została udostępniona dla mieszkańców gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą droga zwana „drogą okopaną” będąca własnością Lasów 

Państwowych.  Użyczenie tej drogi umożliwi Gminie w najbliższym 

czasie wytyczenie i oznaczenie trasy jako szlaku turystycznego dla 

mieszkańców i turystów. Trasa Nowe Miasto – Gostomia – most 

drewniany – Waliska – Nowe Miasto o długości ok. 14 km po 

przystosowaniu będzie atrakcją dla osób odwiedzających naszą gminę. 

Szlak położony jest w Dolinie Pilicy i swoim pięknem urzeka wszystkich 

poruszających się po nim. Wiosną 2015 roku Gmina wykona utwardzenie 

części trasy, tak aby mieszkańcy mogli korzystać z niej od maja 2015 

roku.  

10. W dniu 17 października 2014 roku została przekazana przez Gminę 

Nowe Miasto nad Pilicą dla jednostki OSP Gostomia łódka z silnikiem, 

która ma służyć zwiększeniu bezpieczeństwa mieszkańców w 

szczególności w trakcie powodzi.  

11. W dniu 18 października 201 4 roku na boisku ORLIK przy ulicy 

Szkolnej odbył się Jesienny Turniej Piłki Nożnej. Udział w nim wzięło 

czterdziestu uczniów z Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad 

Pilicą. Zawody minęły w bardzo miłej atmosferze. Organizatorzy wraz ze 

sponsorami przygotowali puchary, statuetki, medale, nagrody rzeczowe 

oraz talony na pizzę dla wszystkich zawodników biorących udział w 

turnieju.  

 
Przewodnicząca Osiedla Nr 3 p. Grażyna Plęs – Banach odniosła się w kwestii 

możliwości poruszania się udostępnionej dla mieszkańców gminy Nowe Miasto 
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nad Pilicą drogi zwanej „drogą okopaną” będącą własnością Lasów 

Państwowych.  

Pani Burmistrz wyjaśniła, że zgodnie z zawartym porozumieniem droga została 

udostępniona dla mieszkańców naszej gminy. 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał w kwestii przekazania Ogniska Pracy 

Pozaszkolnej. Pani Burmistrz powiedziała, że przekazanie nastąpiło w formie 

aktu notarialnego.  

Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks wyjaśnił, że nastąpiło 

przekazanie wyposażenia znajdującego się w Ognisku Pracy Pozaszkolnej przez 

Powiat Grójecki Gminie Nowe Miasto nad Pilicą. Wyposażenie to umożliwi w 

przyszłości prowadzenie zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży.W 

przyszłym roku zostanie obiekt odremontowany i zostanie wznowione 

funkcjonowanie obiektu. 

 

PKT 7 

Przewodniczący Rady poinformował, o pismach które wpłynęły do Biura Rady: 

- wpłynęły wnioski do budżetu na 2015 rok, 

- od Wojewody Mazowieckiego z dnia 6 października 2014 roku wyniki analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych za 2013 rok Burmistrz Miasta i Gminy i 

Przewodniczącego Rady. 

 Pani Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała, że posiada Nowe Miasto nad 

Pilicą strategię rozwoju miasta i gminy do 2016 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Dyrektor SP ZOZ Nowe  Miasto nad Pilicą p. Tomasz Skura powiedział, że nie 

ma możliwości przekształcenia szpitala. Wynik finansowy szpitala nie jest 

zagrożeniem dla prawidłowego funkcjonowania. Zobowiązania wymagalne są 

na bieżąco spłacane. Podziękował p. Burmistrz i p. Krzysztofowi Fiksowi za  

zaangażowanie  we wszystkie aspekty poprawy jakości pracy szpitala i ośrodka 

zdrowia za trud i wsparcie, które otrzymali pacjenci i pracownicy szpitala.  

Pani Burmistrz podziękowała obecnym na sali  za dobrą współpracę, 

zaangażowanie w rozwój szpitala bo dzięki dobrej współpracy można wiele 

osiągnąć. 

Podziękowania złożył Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks 

podziękował za współpracę p. Burmistrz , dyrekcji szpitala, sołtysom, 

przewodniczącym rad osiedlowym.    

Przewodniczący Rady podziękował dyrekcji za przybycie na sesje Rady i 

podziękowania złożone na ręce p. Burmistrz i Członkowi Zarządu Powiatu 

Grójeckiego. 

Podziękowania w imieniu swoim i mieszkańców złożyła p. Stefania Wąsik  - 

sołtys wsi Wólka Ligęzowska.  
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PKT 8a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przystapienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Zapilicze“.  

Pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr LIV/333/2014 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 8b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia hipoteki na nabywanej nieruchomości. 

Przewodniczący Rady zaproponował w Uzasadnieniu w/w projekcie uchwały 

zapis ,,...przy osiedlu ,,wojskowym“, zastąpić ,,na osiedlu Nr 3 przy ul. 

Tomaszowskiej“. 

Przewodniczący Komisji Oswiatowo – Społecznej p. Stanisław Motyl odniósł 

się w kwestii uwag mieszkańców osiedla przy ul. Tomaszowskiej w kwestii 

lokalizacji lądowiska dla Lotniczego Pogotowia Ratunkowego.  

Następnie głos zabrał p. Marian Dziedzic w kwestii uwag mieszkańców osiedla 

przy ul. Tomaszowskiej. 

Pan Krzysztof Fiks odniósł się w kwestii przeznaczenia pozyskanej 

nieruchomości.  

Radny Tomasz Pietrucha zapytał o główne cele dla pozyskanej nieruchomości.  

Przewodniczący Rady przypomniał uzasadnienie do uchwały  Nr L/319/2014 

Rady Miejskiej w Nowym Miescie nad Pilicą z dnia 18 lipca 2014 roku. Celem 

głównym dla pozyskanej nieruchomości jest możliwość urządzenia lądowiska 

dla Lotniczego Pogotowia Ratunkowego i potrzebą tworzenia nowych terenów 

z przeznaczeniem na działalność sportową i rekreacyjną.  

Więcej pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr LIV/334/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 9 

Radny Tomasz Pietrucha przedłożył na ręce Przewodniczącego Rady 

interpelacje, które stanowią załączniki do niniejszego protokółu. 

Radny p. Andrzej Zając zapytał w kwestii budowy mostu w miejscowości 

Domaniewice. 

Sołtys wsi Domaniewice p. Dariusz Dziuba zapytał w kwestii kosztów realizacji 

zadania. 
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Pani Burmistrz wyjaśniła, że Gmina Nowe Miasto nad Pilicą w wraz z wójtem 

Odrzywołu wykonała dokumentację na budowę mostu we wsi Domaniewice, 

łączącego obie gminy. Obecnie Gmina Nowe Miasto jest skłonna do realizacji 

zadania, jednakże czeka na deklarację ze strony Gminy Odrzywół. Należy w 

tym miejscu zaznaczyć, że inwestorem tej budowy musi być Gmina Odrzywół 

bo rzeka w tej miejscowości jest na terenie Gminy Odrzywół. 

 

 PKT 10 

Przewodniczący Rady podziękował p. Burmistrz oraz p. Krzysztofowi Fiksowi 

za zaangażowanie w pozyskaniu samochodu pożarniczego Mitsubishi dla 

Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Żdżarach. Ponadto poinformował o 

opracowaniu dokumentacji oświetlenia odcinka drogi Żdżary – Wał.  

Pan Marian Dziedzic zapytał w kwestii pozyskania  książki o dziejach naszego 

miasta, tymczasowego oświetlenia nowo wybudowanego ronda, 

odrestaurowania na cmentarzu nowomiejskim pomnika dr. Jana Bielińskiego. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że każdy może nabyć książkę w tut. Urzędzie. Jeśli 

chodzi o oświetlenie obwodnicy toczą się uzgodnienia i w najbliższym czasie 

zostaną zrealizowane. Pani Burmistrz wyjaśniła, że w kwestii odrestaurowania 

pomnika dr. Jana Bielińskiego podejmie stosowne decyzje. 

Nastepnie Przewodniczący Rady poinformował o obradach następnej sesji Rady 

Miejskiej w dniu 7 listopada i zaprosił tegoż dnia na mszę świętą dziękczynną 

za VI kadencję samorządu o godz. 9.00 w Klasztorze Braci Mniejszych 

Kapucynów w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

Protokółowała      Przewodniczył 
        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas       Zbigniew Kacprzyk 

         

 


